



10.09.2012

To whom it may concern

Company "Chopin Technologies" (www.chopin.fr) has been producing laboratory equipment for grain and flour quality control since 1836. Our instruments are being used in many laboratories in Russia as well as in all over the world and corresponding methods are accepted by leading standardization organizations (ISO, ICC, AACC, Russian Gosstandard e.t.c.).

For assuring of measurements uniformity on our equipment as well as controlling and increasing laboratory staff competence we recommend to our customers to take part in proficiency testing schemes (PTS) on a regular basis.

Worldwide experience tells, that PTS is the best tool for assessment of laboratory accuracy. PTS are organized on strictly confidential basis. In case of receipt of unacceptable result every PTS participant can order external reference material for necessary adjustments.

Company "Chopin Technologies" has been collaborating with PTS providers and encourages their activity. One of them is company "Quality lab". Company "Chopin Technologies" regularly takes part in PTS, organized by company "Quality lab".

Truly yours

Risev Kirill (Area Export Manager of Chopin Technologies)



S.A.S au capital de 1.821.720 Euros
20, avenue Marcelin Berthelot
92396 VILLENEUVE-LA-GARENNE Cedex, France
RCS Nanterre - Siret 403 156 441 00020 - APE 332B



10.09.2012

Тому, кого это может касаться

Компания "Шопен Технолоджис" (www.chopin.fr) производит лабораторное оборудование для контроля качества зерна и муки с 1836 года. Наше оборудование используется во многих лабораториях как в России, так и по всему миру, а методы работы на нем признаны ведущими организациями по стандартизации (ISO, ICC, AACC, Госстандарт России и т.д.).

Для обеспечения единства измерений при работе на наших приборах, а также для контроля и повышения квалификации персонала лаборатории мы рекомендуем нашим клиентам участвовать в межлабораторных сличительных испытаниях (МСИ) на регулярной основе.

Мировой опыт показывает, что МСИ являются наилучшим способом оценки точности результатов лаборатории. МСИ проходят строго на конфиденциальной основе. В случае получения неудовлетворительного результата любой участник МСИ может заказать дополнительные пробы исследуемого материала для осуществления необходимых корректировок.

Компания "Шопен Технолоджис" сотрудничает с координаторами МСИ и поощряет их деятельность. В качестве одного из них выступает компания "Лаборатория качества". Компания "Шопен Технолоджис" регулярно принимает участие в МСИ, организуемых компанией "Лаборатория качества".

С уважением

Рысев Кирилл (Менеджер экспортного отдела Шопен Технолоджис)



S.A.S au capital de 1.821.720 Euros
20, avenue Marcelin Berthelot
92396 VILLENEUVE-LA-GARENNE Cedex, France
RCS Nanterre - Siret 403 156 441 00020 - APE 332B

